
Salvamont Covasna:  
„Tragem un semnal de alarmă, 
ca asociațiile să nu marcheze 
neconform traseele turistice”

Comuna Dobârlău va 
avea o sală de sport 
modernă  
Investiția totală se ridică la aproape  
8 milioane de lei

facebook.com/covasnamedia

Salvamont Covasna a trans-
mis un apel, prin intermediul 
unei conferințe de presă, orga-
nizată recent la Prefectură, ca 
persoanele care se pregătesc de 
drumeții să aleagă doar rute 
marcate corespunzător, cu în-
semnele oficiale, și înregistrate 
în bazele de date ale autorităților. 
Mesajul vine în contextul în 
care există multe trasee marcate 
neoficial, care pot îngreuna ac-
cesul salvatorilor în cazurile 
unor situații de urgență.  
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„Anghel Saligny” la Sânzieni: 
alocarea de 43 de milioane de lei, 
considerată insuficientă

Prin Programul Național de 
Investiții (PNI) „Anghel Saligny“, 
comuna Sânzieni, aflată la nord 

de Târgu Secuiesc, a obținut 43 
de milioane de lei pentru înfi-
ințare canalizare și amenajare 

pistă de biciclete. Suma alocată 
canalizării este prea mică pentru 
a acoperi costurile totale ale in-
vestiției, potrivit primarului Ba-
logh Tibor. 

Pentru canalizare menajeră 
cu stație de epurare în comună 
s-au alocat 39,5 milioane de lei, 
iar pentru amenajarea unei piste 
de biciclete între municipiul Târ-
gu Secuiesc și Sânzieni, în UAT 
Sânzieni, 3,5 milioane lei. 

Primarul comunei nu crede 
că suma alocată pentru canali-
zare va fi suficientă, deoarece 
prețurile au crescut din noiem-
brie, când s-au depus cererile 
de finanțare, și cresc în conti-
nuare. PAGINA 4

Marți a început construcția unei săli de sport moderne în comuna 
Dobârlău, a anunțat primarul localității, Bogdan Barbu. PAGINA 2

Acţiune de dezinsecţie 
joi şi vineri la Sfântu 
Gheorghe

Operaţiunea va fi efectuată doar la sol,  
fiind folosite substanţe împotriva  
ţânţarilor şi căpuşelor | PAGINA 3

Centrul comunitar integrat din Őrkő  
va costa peste 8,6 milioane de lei 

Obiectivul de investiții „Construire centru comunitar 
integrat din Őrkő” a fost la finele săptămânii trecute din 
nou subiect pe masa consilierilor locali din Sfântu Gheorghe. 
Aceștia au adoptat proiectul de hotărâre care vizează proiectul 

tehnic și modificarea devizului general, în concordanță cu 
evoluția prețurilor pieței. Potrivit documentelor oficiale, 
valoarea totală care va fi investită aici este de peste 8,6 

milioane de lei (TVA inclus). PAGINA 8
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